
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 23. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 254

Vil ministeren kommentere artiklen på muskelsvindfonden.dk den 16. januar 2019 ”Jeg

har fornemmelsen af at være under mistanke for at snyde” om en 22-årig mand med pro-

gredierende muskelsvindsygdom, der af kommunen har fået frataget sin BPA-ordning,

fordi han midlertidigt er flyttet hjem til sine forældre, som dermed kan passe ham, og hvad

er ministerens holdning til dels selve problemstillingen ift. servicelovens bestemmelser og

intention, men også til den 22-åriges oplevelse af kommunens behandling af ham og

manglende forståelse for, hvad det vil sige at leve med et handicap, som den fremgår af

artiklen?

Spørgsmålet stilles i forlængelse af åbent samråd den 17. januar om kommunernes tilde-

ling af BPA-ordninger til borgere med handicap og deres tilknytning til arbejdsmarkedet,

jf. samrådsspørgsmålene H og I (alm. del).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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